

SNACKS

BOOM BOX mini BOOM 10.90
MEGA BOOM 19.90
Pommes + Onion Rings + Mozzarella Sticks + 2 Dips

CHIPS & DIPS 9.90

Tortilla-Chips mit hausgemachten Dips.
Tortilla chips with homemade dips.

CHICKEN NUGGETS 8 STK 9.90
Keine Beschreibung nötig. STIMMT'S?! 18 STK 18.90
No description needed. RIGHT?!

STICKY FINGERS 4 STK 9.90
6 STK 18.90

Zartes Hähnchenfilet, umhüllt von knuspriger Panade, getunkt in hausgemachter BBQ-Soße.
Tender chicken fillet in a crunchy breading dipped in a homemade BBQ sauce.

CHICKEN WINGS 7 STK 9.90
JACK DANIELS STYLE 15 STK 18.90

BBQ-Sauce mit Jack Daniels Whiskey trifft auf Chicken Wings.
BBQ sauce made with Jack Daniels Whiskey meets the chicken wings.

SALADS

GRILLED CHICKEN SALAD 16.90

Gesunder Proteinbombe-Teller. Salatmischung mit hausgemachtem Dressing, gegrilltem Hühnchen und knusprigen Croutons.
Healthy protein bomb plate. Salad mix with homemade dressing, grilled chicken and crunchy croutons.

CRISPY CHICKEN SALAD 17.50

Unser lebhafter Salat, der vor frischen Gemüsefreuden strotzt und vom goldig-knusprigem Hähnchen gekrönt ist – für ein knackiges, geschmackvolles Abenteuer!
Our vibrant salad, bursting with fresh veggie delights and topped with golden, crispy chicken for a crunchy, flavor-packed adventure.

GEMISCHTER SALAT 5.90

Leicht, frisch und voller Farbe – unser gemischter Salat glänzt mit dem unfassbar guten Arena-Dressing, über das alle reden und sogar Rezensionen schreiben... Ja, es ist SO gut.
Light, fresh, and full of colour – our mixed salad shines with that insanely good Arena dressing everyone talks and writes reviews about... Yes, it's THAT good.

KNOBLAUCHBROT / GARLIC BREAD 3.90

CLASSIC BURGERS

ARENA 14.90
Unser Bestseller! Premium Burgerbrötchen, Rind Patty, Cheddar Käse, Bacon, Boss-Burger-Sauce und Gemüse als Krönung.
Our bestseller! Premium burger bun, beef patty, cheddar cheese, bacon, boss-burger-sauce and some veggies to top things off.

EL DIABLO 15.90
Premium Burgerbrötchen, Rind Patty, El Diablo Sauce direkt aus der Hölle, Cheddar Käse, Bacon und etwas Gemüse, um das Feuer zu löschen.
Premium burger bun, beef patty, El Diablo sauce straight from hell, cheddar cheese, bacon and veggies to put out the fire.

CRISPY CHICKEN 14.90
Premium Burgerbrötchen, knuspriges Hühnerfilet, Haus-Mayo-Sauce und etwas Gemüse als Krönung.
Premium burger bun, marinated-to-perfection chicken breast, house-mayonnaise-sauce and the must have veggies.

BARBECUE JOE 16.90
Premium Burgerbrötchen, rauchige BBQ-Sauce, ein saftiges Rind Patty, Cheddar Käse, Spiegelei, ein Berg Bacon und... Naja, Gurken – weil die Chefin darauf besteht, dass Gemüse gesund ist.
Premium burger bun, smoky BBQ-sauce, a juicy beef patty, cheddar, fried egg, pile of bacon, and... Oh well, pickles – because the lady-boss insists veggies are healthy.

VEGGIE 15.90
Grüner Haus-Burger. Premium Burgerbrötchen, Edamame-Avocado Patty, Mango-Curry-Sauce und Gemüse.
Green house-burger. Premium burger bun, edamame-avocado patty, mango-curry-sauce and veggies.

SIDES & DIPS

PORTION POMMES 6.90

POMMES MIT NACHO KÄSE 7.90

POMMES MIT NACHO KÄSE & CRISPY BACON 8.90

ONION RINGS (12 STK) 7.90

MOZZARELLA STICKS 8.90

CURRY-MANGO, NACHO, AVOCADO, BOSS SAUCE, WHITE SALSA 2.50

HOUSE MAYO SAUCE, COCKTAIL, BBQ, RED SALSA 1.50

KETCHUP, MAYO 0.50

SPECIAL BURGERS

BIG BOSS (auch möglich) 19.90
Essen wie ein Boss mit unserem Double-Trouble-Burger.
Premium Burgerbrötchen. 2x Rind Patty. 2x Cheddar-Käse. 2x knuspriger Speck, Boss-Burger-Sauce und Gemüse.
Eat like a boss with our double-trouble burger. Premium burger bun. 2x beef patty. 2x cheddar cheese. 2x crispy bacon, Boss-burger-sauce and veggies.

ARENA RÖSTI 17.90
Es beginnt mit einem premium-getoasteten Bun... dann kommen saftiges Beef, Cheddar, Bacon, knuspriges Rösti, Röstzwiebeln, crunchy Gemüse und ein kräftiger Schlag unserer Boss-Burger Sauce. Das volle Arena-Erlebnis!
It starts with a premium toasted bun... then comes the beef, cheddar, bacon, a crispy potato rösti, fried onions, crunchy veggies, and a big hit of Boss Burger Sauce.
The full Arena experience!

MALIBU CHICKEN 16.90
Nicht dein gewöhnlicher Burger – vollgepackt mit gebackenem Hähnchen, Mango-Curry-Sauce, Spiegelei, frischem Salat und saftigen Tomaten.
Not your average burger! Packed with fried chicken, curry-mango-sauce, fried egg, fresh salad and juicy tomatoes.

LORD OF THE (ONION) RINGS 17.90
Ein saftiges Rind Patty, umhüllt von geschmolzenem Cheddar und knusprigem Speck, thront in einem weichen Premium Brötchen. Frisches Gemüse und goldene Zwiebelringe sorgen für den Crunch – ein Burger, der zum Anbeißen legendär ist!
A juicy beef patty, draped in melty cheddar and crispy bacon, rides high in a plush premium bun. Fresh veggies and golden onion rings add crunch, making this burger a lip-smackin' legend!

SHREK 16.90
Knuspriges Hähnchenfilet, cremige Avocado-Sauce, knusprig gebackene Mozzarella, frischer Salat und saftige Tomaten – ein Burger mit richtig viel Charakter.
A crispy chicken patty drenched in creamy avocado sauce, topped with fried mozzarella, fresh salad, and juicy tomatoes. Big, bold, and a little messy – just like our favorite ogre.

PLATES

XL WIENER SCHNITZEL 18.90
von Schweinekarre
von Hähnchenbrustfilet 19.90

Österreichischer Klassiker. Schnitzel-Wiener Art mit unseren weltberühmten Pommes* und Preiselbeeren.
Austrian Classic. Wiener schnitzel with our worldwide known fries* and lingonberry jam.

FISH & CHIPS 18.90
Knuspriger, goldener Fisch, die besten Pommes der Welt*, frische Salatgarnitur und unsere hausgemachte Mayo-Sauce. Zum Fingerlecken gut!
Crispy, golden fish, the best fries in the world*, salad garnish and our homemade mayo-sauce. Finger licking good!

QUESADILLAS 16.90
Tortilla mit gegrilltem Hähnchen und Gemüse in einer warmen, käsigen Umarmung und Zwiebelringe als Krönung.
Tortilla wrap with grilled chicken and veggies in a warm cheesy hug and onion rings to top it off.

WRAPS

CRISPY CHICKEN WRAP 11.90
Eine warme Tortilla, gefüllt mit goldig frittiertem, knusprigem Hähnchenfilet, frischem Salat und unseren würzigen Haus-Saucen – ein spritziges, knackiges Vergnügen!
A toasty tortilla packed with golden, fried crispy chicken fillet, vibrant fresh salad, and our bold house-sauces for a zippy, crunch-tastic treat!

GRILLED CHICKEN WRAP 12.90
Eine warme Tortilla, gefüllt mit saftigem, mariniertem Grillhähnchen, knackigem frischem Salat und unserer einzigartigen Haus-Saucen – ein spritziges Geschmackserlebnis!
A warm tortilla stuffed with juicy, marinated grilled chicken, crisp fresh salad, and our signature house-sauce for a zesty, flavor-popping delight!

"HOLY GUACAMOLE" WRAP 13.90
Zart gegrilltes Hähnchen, cremige Avocado-Sauce, knackiger Salat und frische Tomaten, eingerollt in eine warme Tortilla. Saftig, crunchy und voll mit Guac-Power – ein Geschmacksschlag mit Ansage.
Grilled chicken, creamy avo-sauce, crunchy salad and fresh tomatoes, all hugged by a warm tortilla. Juicy, crunchy, guac-smacked goodness that hits like a flavor uppercut.

PIZZA

MARGHERITA 11.90
Klassisch, weil's funktioniert!
48h gereifter Sauerteig, Tomatensauce & Mozzarella.
Classic, simply because it works!
48-hour fermented sourdough, tomato sauce & mozzarella.

LA CHEFIN SUPREMA 17.90
Bresaola, frischer Rucola, cremige Burrata und Mozzarella auf 48 Stunden gereiftem Sauerteig mit aromatischer Tomatensauce.
Selbstbewusst und voller Charakter – wie unsere Chefin!
Bresaola, fresh rocket, creamy burrata & mozzarella on a 48-hour fermented sourdough crust with a rich tomato base. Confident, and full of character – just like our Lady Boss!

BEEF SALAMI 13.90
48 h gereifter Sauerteig, Rinder Salami, geschmolzener Mozzarella, Tomatensauce.
Simpel & saftig – macht immer Sinn!
48-hour fermented sourdough, Beef salami, melted mozzarella, tomato sauce. Simple, juicy, always works!

MEXICAN FIESTA 15.90
48h gereifter Sauerteig, Hühnerwurst, Mais, Bohnen, rote Zwiebeln & Jalapeños. Serviert mit Nacho Cheese, Guacamole & Red Salsa – Fiesta garantiert!
48-hour fermented sourdough, chicken sausage, sweet corn, beans, red onions & jalapeños. Served with nacho cheese, guacamole & red salsa on the side – fiesta guaranteed!

HA-TUNA MATATA 15.50
Thunfisch, rote Zwiebeln, schwarze Oliven, Tomatensauce & Mozzarella auf 48h gereiftem Sauerteig. Kein Stress, nur Geschmack!
Tuna, red onions, black olives, tomatoes & mozzarella on 48-hour fermented sourdough. No worries, just flavor!

Beilage Pommes zu Burgers
Fries as side dish for burgers

SUMMER
hits!

mit
Weinem
SALAT



* Laut unseren 750+ Google Bewertungen. :)
* According to our 750+ Google reviews. :)

Für Informationen zu Allergenen wenden Sie sich bitte an unser Personal. For allergen information, please don't hesitate to ask our staff.